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Referat av styremøte nummer 2, 11.04 2023 

Til stedet:   Fredrik Hovda, Håvard Lindegård, John Tove, Frida Haltli og Kjersti Strømnes Lindegård    

Ikke til stedet:   Hans Petter Berg                                                         

1. Godkjenning av innkalling og agenda.  

Godkjent 

 

2. Valg av referent.  

Fredrik Hovda 

 

3. Presentere det nye styret til allianse hallen/ Kari Norum og gjennomgang av brann og sikkerhet i 

hallen.  

Gjennomgang av brann og sikkerhet. Avtalt at Fredrik Hovda sender over rutinene SkiKK har og må 

utarbeide instruks for åpning av dør ved utløst brann alarm.  

Klatringa har fått ny inngangs dør. Denne døren kommer til å stå åpen under klatringens åpningstid  

 

4. Politi attester. Hvem trenger?  

De instruktørene som deltar på ungdomstrening. Dette vil gjelde David P og Carl Einar A.  

 

5. Forslag av roller til styret  

Fredrik Hovda                    Styreleder og media ansvarlig 

Håvard Lindegård         Nestleder, medlemsregister og fakturering  

Hans Petter Berg               Kasserer 

John Toven                         Vaktlister, kurs, sikkerhets ansvarlig.           

Frida Haltli                          Ungdoms representant  

  

 Kjersti Strømnes Lindegård     Varamedlem 

 
Godkjent 

 

6. Logo. Feedback av forslagene som er sent ut på ny logo og hvordan vi kan realisere dette 

forslaget.  
Fredrik Hovda tar en prat med Egil Soldal om omfanget av å skifte logo ettersom tidligere styret har hatt 

dette oppe til debatt. Valg av logo ble godkjent.  

 

7. Planlegging av prosjekt «Vegg omskruing»  
Håvard og Fredrik bestiller opp kataloger for å få oversikt over hva som er tilgjengelig innenfor budsjettet.  

Fredrik vil starte med å rydde treningsrommet/ lageret for å kunne lagre så mange tak som vil bli bestilt inn.  

Prøver nytt forsøk på å kontakte ruteskruer for å få satt en konkret dato slik at nedskuing, vasking kan 

planlegges.  

Forsøk på å gjennomføre prosjektet innen 3 kvartal.  

 

8. Planlegging av prosjekt «Treningsrom»  
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Treningsroms prosjektet blir omgjort til lager. Vi ser at nytten til et organisert lager er større enn et 

treningsrom som et fåtall av medlemmene vil ha nytte av. Vi vil dedikere litt plass til yoga matter og 

fingerboard, men mesteparten vil bli lager.  

 

9. 1. Mai tur.  
Frida vil høre med Maja om dette er noe hun er interessert i å organisere, men ettersom mesteparten av 

styret er bortreist er det vanskelig å få det organisert.  

 

10. Bestilling av nye seler, tau og sko.  
Dette blir tatt samtidig som gjennomgangen av lager treningsrom og vil bli bestilt samtidig som klatretak.  

 

11. Annet.  

  



 

04.03.2023 

Internal 

1. Inspeksjon av veggene for å kalkulere hva vi trenger.  

2. gjennomgang av hvilke tak vi har  

3. Når kan de og trenger vi å dele det opp i flere omganger.  

 

Tralle til skruing.  

 

Treningsrommet blir lager.  

 

Denne siden av sommeren:  

Rydde treningsrommet og kaste stæsj.  

Få opp hyller på treningsrommet.  

 

Fredrik ans for treningsrom  

Håvard tar tak i rute prosjekt. Sammen med resten. Men han er the boss!!!  

 

Frida spør Maja ang tur. Vi tar dette også opp med andre om dette er mulighet for andre?  

 

 

Info ang forsikring.  

 

Sende mail til Kari om når dørene skal stå oppe.  

Dørbrikker.  

 

Politi attest.  

 

 

NKF.  

 

Skilleveggen skal bli rettet opp.  

 

Søppelkonteiner.  

 

 

 

 


